



**Holy Spirit
University
of Kaslik**

E-NEWSLETTER ... FROM INSIDE USEK
E-NEWSLETTER... L'USEK VUE DE L'INTÉRIEUR



QUOTE OF THE MONTH

«WHAT SCULPTURE IS TO A
BLOCK OF MARBLE, EDUCATION
IS TO THE SOUL.»

by Joseph Addison

CITATION DU MOIS

«L'ÉDUCATION EST À L'ÂME CE
QUE LA SCULPTURE EST À UN
BLOC DE MARBRE.»

Par Joseph Addison

EVENTS / ÉVÉNEMENTS

INTERNATIONAL COLLOQUIUM: THEATRE, DEMOCRACIES AND AUTOCRACIES



On the occasion of World Theatre Day, USEK, in partnership with the US Embassy in Lebanon, organized an international colloquium entitled: "Theatre, Democracies and Autocracies".

This event, hosted by the *Atelier des Arts du Spectacle* and the Performing Arts Program of the Faculty of Music, took place on March 30 & 31, 2017.

[LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS](#)

COLLOQUE INTERNATIONAL : THÉÂTRE, DÉMOCRACIES ET AUTOCRACIES

À l'occasion de la Journée mondiale du théâtre, USEK, en partenariat avec

ACHIEVEMENTS / EXPLOITS

MANY ACHIEVEMENTS FOR USEK



VEX Robotics – 2017 : Excellence Award

Team coach : Christine Abdel Nour |
Team members : Jeffrey Abdelnour -
Haydar Noun - Jacques Farah - Roger
Nohra - Georgio Hatem - Charbel Zeenny
- Bassem Khatib - Georgina Abi Sejaan -
Jules Osta - Faculty of Engineering

Alfa & Ericsson IoT Award competition

Reine Akl, Freddy Makhoul, and Charbel
El Zeenny - Faculty of Engineering -
fourth place |
Adib Rachid, Elie El Rif, and Melissa
Saidy - Faculty of Engineering - third
place

La Plume de Pierre Trophy

Priscilla Bassil - Faculty of Fine and

l'ambassade des États-Unis au Liban, a organisé un colloque international intitulé : « Théâtre, Démocraties et Autocraties ».

Cet événement, animé par l'Atelier des Arts du Spectacle et le programme des Arts Appliqués de la Faculté de Musique, a eu lieu les 30 et 31 mars 2017.

**LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS**

Applied Arts

DE NOMBREUX EXPLOITS POUR L'USEK

VEX Robotics – 2017 : prix d'excellence

Entraîneur de l'équipe : Christine Abdel Nour |

Membres de l'équipe : Jeffry Abdelnour - Haydar Noun - Jacques Farah - Roger Nohra - Georgio Hatem - Charbel Zeenny - Bassem Khatib - Georgina Abi Sejaan - Jules Osta - Faculty of Engineering

Concours Alfa & Ericsson IoT Award

Reine Akl, Freddy Makhoul, and Charbel El Zeenny - Faculté d'Ingénierie – 4e place |

Adib Rachid, Elie El Rif, and Melissa Saily - Faculté d'Ingénierie – 3e place

Trophée « La Plume de Pierre »

Priscilla Bassil - Faculté des Beaux-Arts et des Arts Appliqués

UPCOMING EVENTS / ÉVÉNEMENTS À VENIR

April 4, 2017

Debate: The Contemporary History of Turkey

April 19, 2017

April 13, 1975: Plot or Fate?

April 19, 2017

Scientific Student Day: "Incommunicability or In Communication?"

April 20, 2017

Annual Entrepreneurship Competition: USEK New Venture Challenge

April 21, 2017

Annual Mock Trial: Modern Slavery

April 25, 2017

2017 Job Fair: Tomorrow Starts Today

April 27 & 28, 2017

Anaphora in Syriac Rites

April 24 To 28, 2017

ISE Congress: "Ethnopharmacology at the Crossroads of Cultures and Disciplines"

Le 4 Avril 2017

Débat : L'histoire contemporaine de la Turquie

Le 19 Avril 2017

13 avril 1975 : décision ou destin ?

Le 19 Avril 2017

Journée scientifique estudiantine : «Incommunicability or In Communication?»

Le 20 Avril 2017

Concours annuel d'entreprenariat : USEK New Venture Challenge

Le 21 Avril 2017

Procès fictif annuel : L'esclavage moderne

Le 25 Avril 2017

Foire de l'emploi 2017 : Tomorrow Starts Today

Les 27 Et 28 Avril 2017

Les anaphores dans les rites syriaques

Du 24 Au 28 Avril 2017

ISE Congress: "Ethnopharmacology at the Crossroads of Cultures and Disciplines"

USEK CYCLING TOUR 2017 TOUR CYCLISTE DE L'USEK 2017



USEK is organizing an energetic and exciting eco-adventure for anyone in the USEK community who enjoys a sports challenge. USEK Cycling Tour 2017 is a green travel project connecting all USEK campuses by bike, promoting two wheels as a healthy and alternative mode of travel, as well as highlighting Lebanon's tremendous environmental diversity.

This event, hosted by the Student Affairs office, the Sports Department and the Green Committee, will take place from April 24 to 27, 2017.

USEK organise une éco-aventure d'envergure et passionnante pour toutes les personnes de la communauté de l'USEK prêtes à relever un défi sportif. Le Tour Cycliste de l'USEK 2017 est un projet vert reliant tous les campus de l'USEK à vélo, dans le but de promouvoir le cyclotourisme en tant que mode de déplacement sain et alternatif, tout en mettant en valeur la formidable diversité environnementale du Liban.

Cet événement, animé par le Bureau des Affaires Estudiantines, le Service du Sport et le Comité Vert, aura lieu du 24 au 27 avril 2017.

USEK IN THE PRESS L'USEK DANS LA PRESSE

INTERNATIONAL COLLOQUIUM: THE 75TH ANNIVERSARY OF THE LEBANESE COMMERCIAL CODE (1942-2017)



USEK organized an international colloquium on: "The 75th Anniversary of the Lebanese Commercial Code (1942-2017)".

This event, hosted by the Faculty of Law, took place on March 28 and 29, 2017.

COLLOQUE INTERNATIONAL: LE 75E ANNIVERSAIRE DU CODE DU COMMERCE LIBANAIS (1942-2017)

USEK a organisé un colloque international intitulé : « Le 75e anniversaire du Code du commerce libanais (1942-2017) ».

Cet événement, animé par la Faculté de Droit, a eu lieu les 28 et 29 mars 2017, à l'Auditorium Jean El Hawa.

LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS

WITH UCLC, NO MORE TIME CONSTRAINTS!

AUCUNE CONTRAINTE AVEC L'UCLC !

by Dr. Ranya Salameh | Director of the UCLC / Directrice du UCLC



Time is no more an obstacle to interested people that do not seem to be able to fit their interests within their tight daily schedule – whether that means learning a new language, earning a first aid certificate, mastering a newly-bought camera or better understanding the nutritional values of food. The mission of the USEK Continuous Learning Center (UCLC) is to establish a quality learning environment to prepare learners to real life issues by providing quality knowledge and information that extends from the academic fields to include lifestyle, science and arts.

We help promote commoners of all ages who are interested in continuous education and lifelong learning. We provide the community of learners with all the required elements needed to show their potentials and to realize quality education in their fields of interest.

UCLC's vision is to become a one-of-a-kind educational center that prioritizes good communication of knowledge to the vast majority of Lebanese citizens. The pillars that make this vision come to life are the core values of UCLC: Quality education, Innovative teaching methods, Tailored course schedules, Variety of programs and services.

By adopting these values, UCLC will have achieved its ultimate purpose of making it easier to fulfill people's interests and pursue their passions, regardless of their time, work, occupations or duties.

La question du temps n'est plus un obstacle pour ceux qui souhaitent développer leurs compétences et ne voient pas comment le faire avec un emploi de temps chargé – qu'ils veulent apprendre une nouvelle langue, connaître les bases des premiers secours, manipuler leur nouvelle caméra professionnelle ou connaître les secrets nutritionnels des aliments.

Le Centre de formation continue de l'USEK (UCLC) a pour mission d'assurer une formation para-académique de qualité, à travers des cours de langues et de culture qui s'inscrivent dans les domaines scientifique et artistique, ou tout simplement puisés au cœur du quotidien.

A différents moments de la journée, l'UCLC offre l'opportunité d'apprendre à des personnes de tout âge, intéressées par la formation continue. Le centre assure, à l'ensemble des apprenants, tous les éléments requis pour leur permettre de se réaliser et d'accéder à une éducation de qualité dans les domaines qui les intéressent.

La vision de l'UCLC est de devenir un centre de formation continue de grande qualité, qui se donne pour priorité la transmission du savoir à une vaste majorité de Libanais. Les piliers fondateurs de l'UCLC : un enseignement de qualité des méthodes innovantes; des horaires souples; une vaste variété de programmes et de services

En adoptant ces valeurs, l'UCLC aura ainsi atteint son objectif final, celui de rendre les passions et les centres d'intérêt plus accessibles, indépendamment du temps, du travail, des diverses occupations et tâches des intéressés.

FIND USEK



© Copyright USEK 2017

[Visit our website](#) | [%%Unsubscribe%%](#)